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Igor Lah o prevzemu Laškega in drugih aktualnih razmerah v državi

TV SLOVENIJA 1, 08. 09. 2011, ODMEVI, 22:18

ROSVITA PESEK: Mi pa ostajamo pri gospodarstvu. Podjetnik Igor Lah, lastnik finančnega holdinga KS
Naložbe, se še vedno poteguje za prevzem Pivovarne Laško. Namesto denarja za odkup ene delnice
pivovarne ponuja 9 obveznic družbe KS Naložbe. Ali povedano drugače, za prevzem pivovarne ne bi vložil
niti evra. Njegovo ponudbo, ki velja do konca septembra, so lastniki pivovarne sicer že zavrnili. Igor Lah
je za našo televizijo prvič ekskluzivno govoril o gospodarskih in političnih razmerah pri nas in o tajkunih,
ki jih je razgalila kriza. Pogovarjal se je Erik Blatnik.
ERIK BLATNIK: Igor Lah, po lestvici revije Manager s 166 milijoni evrov premoženja drugi najbogatejši
Slovenec, je s skupino KS Naložbe v letošnjem prvem polletju ustvaril le nekaj več kot 93 tisoč evrov
prihodkov. Ob visokih odhodkih je bila zato izguba več kot 620 tisoč evrov neizogibna. Kljub temu je Lah
optimist, pa čeprav so njegovo ponudbo zavrnili največja lastnica pivovarne, banka NLB, mali delničarji
in uprava Laščanov.
IGOR LAH (lastnik družbe KS Naložbe): Prepričan sem, da bo ponudba, oziroma bom rekel raje nakup
Laškega na koncu uspel.
BLATNIK: Ste pripravljeni ponuditi višjo ceno oziroma na koncu s cashem končati prevzem?
LAH: Vse je seveda stvar tega, kaj bo pokazal skrbni pregled, kakšne bodo relacije z upniki. Vse je seveda
možno.
BLATNIK: Kje bo Lah dobil denar za nakup pivovarne, se še ne ve. Neuradno je slišati, da za njim stoji
ugleden tuji investitor. Navsezadnje mu pri prevzemu laških pivovarjev svetuje avstrijska bančna skupina
Erste Group, v kateri je tudi banka Sparkasse. Lah je skrivnosten.
LAH: Sredstva za prevzem so zagotovljena.
BLATNIK: Lahko poveste kje?
LAH: Sredstva bomo zagotovili, seveda.
BLATNIK: Lah je svoje premoženje ustvaril s finančnimi naložbami. Med drugim tudi to vilo ob Blejskem
jezeru, nekoč last Triglavskega narodnega parka, ki je pred leti razburjala Blejce. Lah je namreč ob sanaciji
vile okoli nje postavil ograjo ter domačinom in turistom onemogočil dostop do jezera. Pa to ni edini očitek
nedvomno sposobnemu človeku. Mnogi mu očitajo, da posluje nezakonito, da izigrava zakonodajo, male
delničarje, marca ga je okrožno sodišče celo obsodilo na dve leti pogojne kazni in 20 tisoč evrov globe,
ker naj bi zlorabil položaj, a se je Lah na sodbo pritožil in pričakuje oprostitev.
LAH: Nisem nikoli šel preko roba. Dejstvo je, da iščem rešitve, ki so mogoče včasih inovativne, ampak v
poslu vse, kar vodi k cilju in kar ni prepovedano, je seveda dovoljeno.
BLATNIK: Prve velike zaslužke so Lahu prinesli odkupi certifikatov. Nekateri ga zato zdaj imenujejo
pidovski baron, spet drugi tajkun.
LAH: Pidovski baron sploh ne vem, kaj naj bi pomenilo. Baronov mislim, da v Sloveniji že enih dobrih 100
let nimamo. Tajkun pa sploh ne vem, kaj je. In krediti, ki smo jih mi vzeli na bankah, ne spadajo pod
klasifikacijo kao tajkunske zakonodaje.
BLATNIK: Lah z zgroženostjo ugotavlja, da Slovenijo čedalje bolj zavira negativno ozračje, uspešni ljudje
pa, da so takoj označeni za pokvarjene.
LAH: Mislim, da je to v bistvu ena največjih  katastrof v Sloveniji, to, da ljudi prevažamo z maricami od
doma do policije in jih potem izpustimo in se mediji izživljajo nad tem. Mislim, da je to katastrofa. S tem
v bistvu vse, ki so še pripravljeni karkoli narediti, praktično e blokira.
BLATNIK: Država bi morala zato kar se da hitro obsoditi osumljence, podjetnikom pa pustiti svobodno
pot, drugače bo Slovenija zgolj tonila globlje in globlje, pogovor zaključuje Lah.
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